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osNovNA SToIn,.LJUDEVIT GAJ.,
I(RAPINA

ZAPISNIK

Sa 23. sjednice Skolskog odbora Osnovne Skole <Ljudevit Gaj> Krapina odrZane 2l . 03.
2019. s pocetkom u 18,00 sati u prostorijama Matidne Skole u Krapini.

Sjednici su nazodni dlanovi Skolskog odbora: Mira Benc, Helena Hudi, Katarina Posilovi6,
Ivan ZLrbii i Jasna Sutlovii Pogadic

Lz e larrove Skolskog oclbora s-jednici sLr nazodne ravnateljica Sliole Dragica BeloSevii ita.jnica
\er enka Krsnik

Izodni: Rajna Presedki i Suzana Pracai6 (na bolovanjLr)

Preds.iednica Skolskog odbora otvara sjednicu i pozdravlja sve prisutne. Konstatirala je da je sjednici
nazodno 5 dlanova od ukupno 7 dlanova pa Skolski odbor rnoZe donositi pravovaljane odluke.

Posebno pozdravlja novog dlana Skolskog odbora gdu. Jasnu Sutlovi6 Pogadic, koja.je imenovana od
strane osttivada Grada Krapirte, umjesto gosp. Ivice Hr5aka koji-ie razrijeSer-r na vlastiti zahtjev.

Za dana5nju s.iednicu usvojen.je slijede6i

DNEVNI RED:

1. Usvajanje zapisnika sa22. sjednice Skolskog odbora;
2. Prethodna suglasnost za zasnivanie radnog odnosa

- uditelja engleskog.jezika (mli) - I izvr5itelf . na odredeno puno radno vrijeme radi
zamjene uditeljice koja.je na porodiljskom dopurstr-r

3. Dono5enje Pravilnika o nadinu i postupku kojim se svim kandidatimaz.azapoiljavanje
osigurava jednaka dostupnost javnim sluZbama pod jednakim uvjetima te vrednovanje
kandidata priiavljenih na nadedaj I

4. Pitanja i prijedlozi

Ad. I .) .iednoglasno je usvojen zapisnik sa 22. sjednice Skolskog odbora.

Ad.z.) Ravnateljica je upoznala nazodne s molbama koje smo zaprimilipo raspisanom
natjedaju zauditelja engleskog jezika. Priopdava daje na razgoyor pozyalaBarbaru Osrededki
i Mariju Frindi6. Barbara ima zasnovan radni odnos u OS Petrovsko i OS Zabok na nepuno
radno vrijeme. U OS Petrovsko radi na neodredeno radno vrijeme Sto ne bi Zeljela pmtiti.

Gleda toga ravnateljica predlaZe da se na upraZnjeno radno mjesto uditelja engleskog jezika
primi Marija Frindi6, magistra primarnog obrazovanja s modulom iz engleskog jezika,

Na prijedlog ravnateljice Skole Skolski odbor je jednoglasno donio slijedeiu

ODLUKU

1. Daje se prethodna suglasnost za prijem Marije Frindi6, magistre primarnog obrazovanja, modul
engleski jezik, na radno mjesto uditelja engleskog jezika,na odredeno radno vrijeme do povratka na
rad uditeljice Lidije Ranogajec.



Ad.3.) Na priiecllog rar nateljice Skole, Skolski odbor.ie jednoglasno donio Pravilnik o nadinu i

postupkr.r kojim se sr im kandidatirna za zapoiljavanje osigurava jednaka dostupnost javnim sluZbama
pod jednakinr ur jetirla te r rednovanje kandidata prijavljenih na natjedaj.

Ad.1.) Rar netc'l.irca.ie inlbrmirala nazodne o novostinta za koje su saznali na proljetnom
dr2ar nonr struinont skupr,r ravnatelja r-r Siber-rikr-r. Ministarstvo za clemografi.iu, obitelj, mlade i
soci.jalnLr politiku tr suradnji s Ministarstvom znanosti i obrazovanja ukliucuju se u projekt
oruanizacile produZenog boravka u okviru sredstava Europskog socijalnog fonda. Planirana
ukLrpna r riiednost projekta je oko 50.000.000,00 kuna. LI prve dvije godine provedbe projekta
produ2eni boravak je besplatan za osnivade i roditelje. Iz sredstava Europskog socijalnog
tbnda osiguravaju se place za uditeljice i kuharice koje bi radile u produZenom boravku,
uredenje potrebnog prostora ili najam prostora za organtzaciju produZenog boravka. U
suradnji s osnivadem prijavili bi dviie gmpe udenika prvih razreda u Matidnoj Skoli u Krapini
te po jednu grupu udenika I.-IV. razreda u podrudnim Skolama. U Skoli imamo potrebnu
dokumentaciju i gradevinsku dozvolu za dogradnju prostora iznad Sporlske dvorane Sto iemo
nasto.iati iskoristiti u ovoj prilici.

Ministarstvo znanosti i obrazovanj a zatraLtloje kredit Svjetske banke za stvaranje uvjeta rada
u jednoj smjeni. Dobivenim sredstvima vr5ila bi se dogradnja udionidkog prostora kako bi se
stvorili uvieti zarad u.ledno"l smieni. U Matidnoj Skoli u Krapini trebalo bi nam barem.ioS 8

ucionica. l'reba izvidieti moguinost dogradnja na prostorlr klizaliSta i koSarkaSkog igraliSta.

Nadalie ravnateljica iznosi da je u tijeku pedagoika obrada djece za upis u pri razred. Za sada
imamo 12 zamolbi za upis djece s upisnog podrudju susjedne Skole. OdekLrjemo da iemo na
jesen imati dva velika razreda udenika prvih razreda.

Drugih pitanja i prijedloga nije bilo pa je predsjednica Skotskog odbora zakljudila sjednicu.

ZAVRSENO U l9:00

Klasa: 003-06119-0114
Ur.broj. 21 40 I 0 l -380- I4-0 l -19 -2

EDNICA STOISTOC ODBORA
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